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Hvordan har              
Roskilde Kommune 
brugt undersøgelsen 
af idrætsanlæggenes 
fysiske tilstand, og 
hvordan er 
resultaterne blevet 
bragt ind i politiske og 
forvaltningsmæssige 
processer og 
prioriteringsarbejder?



Øget opmærksomhed omkring…

• Det tværsektorelle perspektiv

• Behov for et sammenligningsgrundlag

• Flere variable



Hvad gjorde vi?

• Samarbejdede med 
SDU omkring en 
mere omfangsrig 
undersøgelse med 
flere facetter, som 
var færdig december 
2018.



Hvad gør vi nu?
• Samarbejde på tværs af sektorer

• Ejendomsstrategi

• Ændring af puljemidler til faciliteter


